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П Р О Т О К О Л 

№ 8  
от заседание на Факултетния съвет на Медицински факултет,  

проведено на 9 септември 2010 г. 
 

Присъстваха: 22 души от списъчния състав на Факултетния съвет, 
състоящ се от 25 души, 

Доц. д-р Любомир Димитров Спасов, проф. д-р Цветанка Цанкова 
Маринова, проф. д-р Върбан Стоянов Ганев, проф. д-р Александър Василев 
Куртев, доц. д-р Галина Железова Железова, доц. Геновева Антонова 
Златева, доц. д-р Петър Василев Йотовски, доц. д-р Антонина Тодорова 
Гегова, доц. д-р Веселин Колев Кожухаров, доц. д-р Анатолий Маринов 
Найденов, доц. д-р Жечка Цветкова Василева, доц. д-р Росица Герасимова 
Митрова, доц. Георги Тодоров Георгиев, доц. д-р Здравко Йорданов Лазаров, 
доц. д-р Кирил Димов Праматаров, доц. д-р Мария Грозева, гл. ас. д-р 
Емилия Райкова Латева, гл. ас. Иван Любомиров Минков, ст. ас. д-р Георги 
Василев Хаджидеков, ст. ас. д-р Станислав Минчев Филипов, Стойко Павлов 
Николов – студент, Теодор Руменов Василев – студент; 

Отсъстваха: доц. Румяна Атанасова Бакалова-Желева, доц. д-р Захари 
Тончев Стойков, Николай Емилов Спиридонов – студент.  
 

Заседанието на Факултетния съвет протече при следния 
 

 
Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 
1. Приемане на изменения и допълнения в учебния план. 
        Докладва: доц. Геновева Златева 

     Зам. Декан по учебната част 
2. Приемане на Доклада-самооценка за програмна акредитация на 
специалността “Медицина” в МФ на СУ. 
                Докладва: доц. д-р Любомир Спасов 
                         Декан 
3. Приемане на учебни програми за специалност “медицина” по 

дисциплините: 
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• ЗАДЪЛЖИТЕЛНИ 

1) Физика 
2) Обща и оперативна хирургия 
3) Образна диагностика и лъчелечение 
4) УНГ-болести 
6) Очни болести 
7) Акушерство и гинекология 
8) Клинична лаборатория 
10) Хирургически болести 
11) Ортопедия и травматология 
12) Педиатрия 
13) Урология 

• ИЗБИРАЕМИ 
1) Диетично хранене, алтернативно хранене 
2) Логически методи в медицината 

• ФАКУЛТАТИВНИ 
1) Спортна медицина 
2) Лечебни растения и фитотерапия 
 
4. Избор на нова Факултетна комисия по качество. 
                   Докладва: доц. Геновева Златева 

     Зам. Декан по учебната част 
5. Утвърждаване на доц. Гацов за член на академичния състав на МФ. 
                 Докладва: доц. д-р Любомир Спасов 
                         Декан 
6. Утвърждаване избора на доц. д-р Петър Йотовски за Ръководител на 

Катедрата по анатомия и хистология. 
        Докладва: доц. Геновева Златева 

     Зам. Декан по учебната част 
7. Предложение за Постоянна комисия по атестациите за Общото събрание 

на МФ. 
                 Докладва: доц. д-р Любомир Спасов 
                         Декан 
8. Приемане на хонорувани преподаватели І семестър на учебната 2010/2011 

г. 
        Докладва: доц. Геновева Златева 

     Зам. Декан по учебната част 
9. Разни 
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1. Приемане на изменения и допълнения в учебния план. 
        Докладва: доц. Геновева Златева 

     Зам. Декан по учебната част 
Доц. Златева представи промени в учебния план, състоящи се в 

преразпределение на хорариум и размествания по семестри, съобразно 
логична последователност на дисциплините по препоръки на титуляри на 
дисциплините, както и промяна в имена на дисциплини, съобразно ЕДИ. Тъй 
като промените спрямо досега действащия учебен план, приет на 13.05.2009 
г., надвишават 10%, които биха могли да бъдат приети само на ФС, е 
предложено актуализираният учебен план да бъде представен за приемане от 
Учебната комисия и АС на СУ. 

 
След проведеното явно гласуване от присъстващите 22 членове на 

Факултетния съвет са получени следните резултати: 
 
„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 
 
Факултетният съвет приема актуализиран учебен плана и реши за бъде 
предложен за приемане на Учебна комисия и Академичен съвет на СУ. 
 
2. Приемане на Доклада-самооценка за програмна акредитация на 
специалността “Медицина” в МФ на СУ. 
      Докладва: доц. д-р Любомир Спасов 
      Декан 
 Доц. д-р Любомир Спасов представи на ФС отговор на препоръките на 
НАОА от акредитацията на МФ, получена на 29.06.2006 г. и доклада-
самооценка за програмна акредитация на специалността “Медицина”. 
 
Доц. д-р Л. Спасов: Прочете отговори на препоръките, направени от 
Акредитационния съвет на НАОА към факултета в решението, с което се 
дава положителна атестационна оценка. 

 През 2006 г. с Протокол №24 от НАОА е дадена положителна оценка на 
Проекта за откриване на Медицински факултет като основно звено в 
структурата на СУ “Св. Климент Охридски”. Дадени са 9 препоръки, които 
ще ви прочета и какво е направено за тяхното изпълнение: 

 
1. По първа препоръка – “До 3 години след започване на обучението по 

специалност “Медицина” да се поиска програмна акредитация на 
специалността” – датата на започване на обучение е 02.10.2007 г., което 
е причина за нашето искане за акредитацията. 

2. “Да се осигури академичния състав за първите две учебни години” – 
това вече е направено – срок 30.04.2007 г. 

3. “Да се осигури завършване строежа и оборудване на Морфологичния 
блок” – сградата, в която понастоящем студентите се обучават по 
анатомия, цитология, физиология, патофизиология, патоанатомия и 
други дисциплини. 
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4. “Да се осигури завършването на Експерименталния блок, необходим за 
обучението на студентите през І и ІІ курс” – срок 2008 г. – По тази 
препоръка единствено имахме затруднения, тъй като на територията на 
болница много трудно може да се получи разрешение за работа с 
животни. Такова звено на територията на болницата не може да има. 
Софийският университет пое ангажимента да предостави техен терен, 
който е в близост с болницата, намира се около “Хладилника”, в 
горната част, където се намира ЗБН – на “Кока-кола”, до 
Зоологическата градина. Това е собственост на СУ и беше решено да 
бъде предоставен за изграждане на Експерименталния блок, който 
съдържа вивариум и зали за експериментална и научна работа. Нещата 
се проточиха изключително много, след многократни срещи с кмета на 
София (тогава беше сегашният премиер кмет на София) и зам-кмета по 
архитектура и благоустройство на столицата, като всички те дадоха 
уверения, че подкрепят това начинание. Думите бяха за подкрепа, но 
когато излезе градоустройственият план тази зона беше определена за 
рекреативна зона, за част от зелена площ, която е продължение на парк 
“Витоша”. Тъй като това е в близост до Зоологическата градина, те 
изказаха съмнения, че животни не могат да бъдат отглеждани там за 
експериментални цели и т.н. Това е състоянието на този проект на този 
етап, има преписка между СУ и СО. 

   С помощта на д-р Латева си направих труда да проверя каква е 
ситуацията с работещите в момента факултети – Ст. Загора, Плевен, 
МУ-София за вивариумите. Вивариумът – Експерименталният блок, 
който е съществувал в МУ-София е затворен със заповед на Ректора. 
Мисля, че колегите, които идват от МУ по-добре са запознати. Така че, 
сега на територията на София медицински Експериментален блок не 
съществува. Затова мисля, че това изискване на НАОА не е достатъчно 
обосновано. Независимо от това, то съществува като препоръка и това, 
което направих през последните месеци е, че сме пред сключване на 
договор с Министерство на отбраната, които разполагат с вивариум и 
Експериментален блок за изследвания на бойни отровни вещества и 
др., т.е. ще сключим с тях договор, те са съгласни. Така че ще има 
опитни животни и ще има възможност за извършване на 
експериментална работа. Но пак ще подчертая, че конкурентните 
факултети не разполагат с такъв блок и мисля, че изискванията към 
всички факултети трябва да бъдат еднакви, за да има равнопоставеност.  

5. “Да бъде преструктуриран учебният план като предклиничните 
дисциплини анатомия, физиология и биохимия да приключват до края 
на ІV семестър” – това е спазено като промени. По искане на един от 
членовете на комисия тогава дисциплината “Рентгенология и 
радиология” трябваше да се нарича “Образна диагностика и 
лъчелечение”, както е съвременното наименование на дисциплината в 
ЕС и обучението да започне не по-рано от V семестър, което е 
предвидено. “Медицинската генетика” да бъде включена най-рано в ІІІ 
курс – и това е направено. 
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6. “Да се предвиди изграждането на вивариум за конвенционални и 
хибридни линии животни, необходими за учебната работа и 
фундаментални и специализирани научни изследвания в различни 
области на медицината.” – вече говорих за това. 

7. “Да бъде разширена библиотеката към УБ “Лозенец”, като се осигурят 
необходимите учебници и учебни помагала за студентите.”  

8. “Да бъде допълнен проектът за финансово осигуряване, като се 
представи подробна и обоснована инвестиционна програма за 
капиталовите разходи за първите три години.” 

9. “Да се разработи концепция за организация и участие на студентите в 
научноизследователската дейност, а също и за стимулиране, 
подпомагане и контрол на докторантите в рамките на МФ.” 

 
Това са препоръките, дадени тогава от НАОА за Проекта за откриване на 

МФ. Всички те са взети предвид и е отговорено за всяка препоръка. В 
доклада-самооценка всичко е казано много подробно. Има ли някакви 
въпроси и препоръки? 
 
Доц. д-р М. Грозева: Имам едно кратко предложение – решението за 
акредитация да бъде ксерографирано и сложено на входа на болницата. 
Съображенията ми са, че вървят слухове, че не е акредитиран факултетът. 
 
Доц. д-р Л. Спасов: Приема се. Само че не на болницата, а на Деканата ще 
се сложи. Забележки, препоръки? Това е изключително важен етап от 
дейността на факултета. 

Доц. д-р Лазаров: Знам за този вивариум в “Овча купел”, той май е 
подчинен на Медицинска академия? 

Доц. д-р Л. Спасов: Там имаше преструктурирания, доколкото знам. Но 
договорът с МО ще бъде представен на акредитационната комисия, т.е. ще 
изпълим и тази препоръка на АС на НАОА. Други изказвания? Няма. Да 
гласуваме доклада-самооценка. 

 
След проведеното явно гласуване от присъстващите 22 членове на 

Факултетния съвет са получени следните резултати: 
 
„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 
 
Факултетният съвет приема Доклада-самооценка за програмна 
акредитация на специалността “Медицина” в МФ на СУ. 

 
3. Приемане на учебни програми за специалност “медицина” по 

дисциплините: 
 

• ЗАДЪЛЖИТЕЛНИ 
1) Физика – представена от доц. Г. Златева 
2) Обща и оперативна хирургия – представена от доц. Г. Георгиев 
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3) Образна диагностика и лъчелечение – представена от д-р Г. Хаджидеков 
4) УНГ-болести – представена от зам. декана по УД 
5) Очни болести – представена от зам. декана по УД 
6) Акушерство и гинекология – представена от зам. декана по УД 
7) Клинична лаборатория – представена от доц. д-р Ж. Василева 
8) Имунология – представена от доц. д-р Ж. Василева 
9) Хирургически болести – представена от доц. д-р Г. Георгиев 
10) Ортопедия и травматология – представена от доц. д-р В. Кожухаров 
11) Педиатрия – представена от доц. д-р Р. Митрова 
12) Урология – представена от зам. декана по УД 

• ИЗБИРАЕМИ 
1) Диетично хранене, алтернативно хранене – представена от доц. д-р Л. 
Иванова 
2) Логически методи в медицината – представена от зам. декана по УД 

• ФАКУЛТАТИВНИ 
1) Спортна медицина – представена от доц. д-р В. Кожухаров 
2) Лечебни растения и фитотерапия – представена от зам. декана по УД 
 
 Факултетният съвет прие представените учебни програми за 
специалността “Медицина” в МФ на СУ по:  
1) Физика  
2) Обща и оперативна хирургия 
3) Образна диагностика и лъчелечение  
4) УНГ-болести  
5) Очни болести  
6) Акушерство и гинекология  
7) Клинична лаборатория  
8) Имунология  
9) Хирургически болести  
10) Ортопедия и травматология  
11) Педиатрия   
12) Урология  
13) Диетично хранене, алтернативно хранене  
14) Логически методи в медицината  
15) Спортна медицина  
16) Лечебни растения и фитотерапия  
 
4. Избор на нова Факултетна комисия по качество. 
 
Доц. Геновева Златева: Колеги, досега действащата комисия по качество 
беше избрана през юни 2008 г. на съвет на преподавателите и беше в състав: 
председател – доц. Спасов и членове – проф. Маринова, аз и Александра 
Стойчева – студентка сега в четвърти курс. Във връзка с избирането на 
членове на тази комисия на административни ръководни длъжности трябва 
да бъде избрана нова комисия. Нашето предложение е в състава на тази 
комисия да бъдат включени: доц. д-р Цветин Трифонов Генадиев, дм – 
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председател и членове доц.  д-р Петър Василев Йотовски, дм, ас. д-р Георги 
Василев Хаджидеков, Стойко Павлов Николов – студент, ІV к., Кирил 
Пенчев Пенчев – студент, ІІІ к. 

 
След проведеното явно гласуване за предложението на комисията като 

цяло от присъстващите 22 членове на Факултетния съвет са получени 
следните резултати: 
 
„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 
 

5. Утвърждаване на доц. Гацов за член на академичния състав на 
МФ. 

Доц. д-р Любомир Спасов представи доц. Гацов на ФС и предложи неговото 
включване в академичния състав на МФ като лектор по "Вътрешни болести".  

 
Комисия по избора, избрана единодушно: 
Председател: Доц. д-р З. Лазаров 
Членове: Стойко Николов 
                Теодор Василев 
 
След проведеното тайно гласуване за предложението на комисията като 

цяло от присъстващите 22 членове на Факултетния съвет са получени 
следните резултати: 
 
„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 
 
 

6.  Утвърждаване избора на доц. д-р Петър Йотовски за 
Ръководител на Катедрата по анатомия и хистология. 

        Докладва: доц. д-р Л. Спасов 
                     Декан 

Доц. Спасов представи на ФС доклада на ас. д-р Христина Ангелова – 
Председател на първото заседание на КС на Катедрата по анатомия и 
хистология, в който се предлага на ФС да утвърди избора на доц. д-р Петър 
Василев Йотовски за Ръководител на Катедрата. 
 

След проведеното тайно гласуване от присъстващите 22 членове на 
Факултетния съвет доц. д-р П. Йотовски е утвърден за Ръководител на 
Катедрата по анатомия и хистология със следните резултати: 
 
„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 
 

7. Предложение за Постоянна комисия по атестациите за Общото 
събрание на МФ. 

                 Докладва: доц. д-р Любомир Спасов 
                         Декан 
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Според Правилника на Университета Постоянната комисия по атестациите се 
избира от ОС на факултета. Тъй като тази година предстоят атестации на 
част от академичния състав ФС трябва да предложи на Общото събрание 
такава комисия. Предложението е в комисията да бъдат включени: 

 
Председател: проф. д-р Димитър Терзииванов, дмн 
Членове: 1. Доц. д-р Жечка Василева, дмн 
                2. Доц. д-р Галина Железова, дм 
                3. Гл. ас. Иван Минков, дх 
                4. Ст. ас. д-р Георги Хаджидеков 
 

След проведеното тайно гласуване за предложението на комисията като 
цяло от присъстващите 22 членове на Факултетния съвет са получени 
следните резултати: 
 
„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 
 

8. Приемане на хонорувани преподаватели за І семестър на 
учебната 2010/2011 г. 

Проф. д-р Димитър Терзииванов предложи за хоноруван преподавател за 
упражнения по "Фармакология" да бъде избрана гл. ас. д-р Гатева, дм. 
 

След проведеното тайно гласуване от присъстващите 22 членове на 
Факултетния съвет д-р Павлина Гатева е избрана за хоноруван асистент по 
"Фармакология" с: 
 
„за” – 22, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 
 

9. Разни 
Доц. Л. Спасов обяви, че ще се проведе заседание на ФС в периода между 20 
и 25 септември 2010 г., във връзка с подготовката за учебна работа през 
новата учебна година. 
 
 
 
 
 
 

   
       Протоколчик:               

              /М. Данкова/ 
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